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Utvalg:  BYDELSUTVALGET 
Møtedato: 29.05.2008 
Tidspunkt: 18:30 
Møtested: Sagene samfunnshus, Frysja 
  
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Per Overrein Leder AP  
Kjell Omdal Erichsen Nestleder  H  
Anne-Lise Henriette Rolland Medlem AP  
Helge Stoltenberg Medlem AP  
Thore Pettersen Vara AP Kristina Aas Fure 
Jørgen Foss Medlem  AP  
Iram Tahira Salih Vara SV Gry Bruland Larsen 
Reza Rezaee Medlem SV  
Mari Lund Arnem  Medlem SV  
Eldar Aldernæs Hanson Medlem R  
Paul Aage Aasheim Vara H Anita Sundal 
Beate Mikalsen Medlem H  
Inge Carlèn Medlem V  
Guro Svenkerud Fresvik Medlem V  
Roy Sørensen Medlem FRP  
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Kristina Aas Fure  Medlem  AP  
Gry Bruland Larsen Medlem SV  
Anita Sundal  Medlem H  
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Knut Egger – Bydelsdirektør  
Morten Nordlie – Kultur- og nærmiljøsjef 
Inger-Lise Myklebust – Helse- og sosialsjef 
Hilde Graff – Barn- og ungesjef  
Leif Gjerland – Informasjonssjef 
 
 
Møteleder: Per Overrein 
Møtesekretær: Marianne Skants 
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Følgende saker er behandlet: 
Saksnr Tittel 
 1. Åpent halvtime. 
 2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3. Godkjenning av protokoll fra møte 24.04.2008. 
 4. BU-sak  

08/37 
Arbeidet med barn med spesielle behov i bydelens barnehager – opprettelse 
av 4 faste stillinger. 

5. BU-sak 
08/44 

Sagene Torshov seniorsenter – Oppsigelse av leieavtale for lokaler i 
Bergensgata 1. 

 6. BU-sak 
08/38 

Høringsuttalelse – Byøkologisk program 2008 – 2024. 

 7. BU-sak 
08/39 

Forslag til fordeling av statlig tilskudd til psykisk helsearbeid. 

 8. BU-sak 
08/40 

Oppfølging av personer med rusproblemer – Verbalvedtak i budsjett 2008. 

 9. BU-sak   
08/41 

Fysikalsk behandling og lignende forebyggende helsetjenester i bydel 
Sagene.  

10. BU-sak 
08/42 

Orientering om bruken av lokale tiltak. 

11. BU-sak 
08/43 

Orientering om barne- og ungdomsavdelingens arbeid med psykisk helse. 

12. BU-sak 
08/45 

Godkjenning av nye medlemmer i Barne- og ungdomsrådet. 

13. BU-sak 
08/46 

Tilsynsbesøk ved Kingosgate bo- og rehabiliteringssenter 12.2.2008. 

14. BU-sak 
08/47 

Tilsynsbesøk 11.4.2008 ved Møllehjulet bo- og dagsenter. 

 

15. Spørretimen. 
16.  Orienteringssaker. 
17. Eventuelt. 
 
 
1. Åpent kvarter 
Irene Arnesen, frivillig og bruker av Sagene seniorsenter: 
Arnesen ønsker seg ett år til på Sagene. Hun understrekte at det er positivt at all virksomhet 
flyttes og ingen blir sagt opp, men det er langt til seniorsenteret på Torshov. Hun oppfordret 
politikerne til å tenke seg om, og ta hensyn til den gamle garde. 
 
Eva Irene Borgeteien, leder av tilsynsutvalg – Hjemmetjenesten: 
Borgeteien kommenterte BU-sak 08/40. En del beboere som får tildelt kommunale boliger, 
har komplekse problemer. Ikke alle blir fulgt godt nok opp, og dette går utover de andre 
beboerne, da særlig de eldre. Hun oppfordret politikerne til å ta tak i denne problematikken. 
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2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Per Overrein (AP) foreslo å behandle BU-sak 08/44 som første sak. Dette ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Det ble meldt saker til orientering. Innkalling og saksliste ble deretter enstemmig godkjent. 
 
 
 
3.  Godkjenning av protokoll fra møte 24.04.2008 
Kjell Omdal Erichsen (H) påpekte feil i protokollen s. 10. H jobber for alternativ c ikke b. 
 
Protokoll fra møte 24.04.2008 ble med denne endringen enstemmig godkjent. 
 
 
 
 
4. BU-sak 08/44 Sagene Torshov seniorsenter – Oppsigelse av leieavtale 

for lokaler i Bergensgata 1 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Beslutningen om oppsigelse av leieforholdet i Bergensgata 1 med fraflytting 1.11.2008 tas til 
orientering.  
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Gerd Vollset fremmet på vegne av SV følgende forslag:  
 
HOS-komiteen beklager at bydelen må legge ned virksomheten til seniorsenteret i 
Bergensgata 1. Det virker imidlertid som om arbeidet med å tilby de samme tjenester og 
tilbud med utgangspunkt fra avdelingen på Sandakersenteret er tilfredsstillende.  
 
Vi har imidlertid stor forståelse for de eldre som mener at dette ikke har samme verdi for 
dem som et tilbud i eget nærmiljø. Vi vil derfor be administrasjonen om å ta kontakt med 
Nærmiljøsenteret på Sagene for å undersøke mulighetene for et samarbeid slik at de tidligere 
brukerne av seniorsenteret kan tilbys for eksempel kafétreff eller lignende i sitt eget 
nærmiljø.  
 
VOTERING: 
Gerd Vollsets (SV) forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK (enstemmig): 
Helse- og sosialkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
 
HOS-komiteen beklager at bydelen må legge ned virksomheten til seniorsenteret i 
Bergensgata 1. Det virker imidlertid som om arbeidet med å tilby de samme tjenester og 
tilbud med utgangspunkt fra avdelingen på Sandakersenteret er tilfredsstillende.  
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Vi har imidlertid stor forståelse for de eldre som mener at dette ikke har samme verdi for 
dem som et tilbud i eget nærmiljø. Vi vil derfor be administrasjonen om å ta kontakt med 
Nærmiljøsenteret på Sagene for å undersøke mulighetene for et samarbeid slik at de tidligere 
brukerne av seniorsenteret kan tilbys for eksempel kafétreff eller lignende i sitt eget 
nærmiljø.  
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Knut Egger, Eldar Aldernæs Hanson (R), Anne-Lise Henriette Rolland (AP), Roy Sørensen 
(FRP) og Reza Rezaee (SV) hadde ordet i saken. 
 
Bydelsutvalget la Helse- og sosialkomiteens behandling til grunn for sin behandling, og 
fremmet følgende felles tilleggsforslag: 
 
Bydelsutvalget beklager at bydelen må flytte virksomheten i Bergensgata 1 til avdelingen i 
Sandakersenteret. Det virker imidlertid som om arbeidet med å tilby de samme tjenester og 
tilbud med utgangspunkt fra avdelingen på Sandakersenteret er tilfredsstillende.  
 
Vi har imidlertid stor forståelse for de eldre som mener at dette ikke har samme verdi for 
dem som et tilbud i eget nærmiljø. Vi vil derfor be administrasjonen om å ta kontakt med 
Nærmiljøsenteret på Sagene for å undersøke mulighetene for et samarbeid slik at de tidligere 
brukerne av seniorsenteret kan tilbys for eksempel kafétreff eller lignende i sitt eget 
nærmiljø.  
 
Merknad: 

Roy Sørensen (FRP) fremmet følgende merknad lagt fram i Eldrerådet: 
 

”Bydelsutvalget forstår bydelsadministrasjonens og nasjonalforeningens 

hovedbegrunnelse for å avvikle seniorsenterets engasjement i lokalene på Bjølsen: 

Sviktende besøk og liten aktivitet. Vi verdsetter at det legges opp til at utadrettede og 

oppsøkende tiltak kan føres videre. Bydelsutvalget legger her særlig vekt på den 

oppsøkende virksomheten ved sosionomen. 

 

Bydelsutvalget ser imidlertid seniorsenterets virksomhet i sammenheng med sosial og 

helsemessig utvikling i vår bydel. Det er blitt færre eldre. Men mange har større og 
tidligere omsorgsbehov enn i andre bydeler. Det syner seg blant annet ved større 

behov for sykehjemsplasser og hjembaserte tjenester – og for det forebyggende 

arbeid som er tillagt eldresentrene i bydelene. Eldresenterets oppgave kan beskrives 

som tosidig: Et møtested med sosialt tilbud, kombinert med oppsøkende aktivitet som 

fanger opp individuelle behov. Den siste siden har i senere år vært den sentrale ved 

Sagene-Bjølsenavdelingen. Mens møtestedet kan ha blitt for snevert, med mer 

begrenset oppslutning enn en finner i andre bydeler.  

 

Det er likevel Bydelsutvalgets oppfatning at det sosiale behovet for et møtested med 

aktiviteter – i et samspill med den oppsøkende virksomheten, er like stort her. 

Problemet synes å være at virksomheten ved Sageneavdelingen i senere tid ikke har 

funnet fram til egnet form, innhold og målgrupper – som kan bidra til sosiale nettverk 

og styrke eldres evne til å mestere hverdagen og helsen, fysisk og psykisk.  
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Bydelsutvalget mener at dette problemet burde være diskutert før man inviterte til å 

legge ned Bjølsen som møtested for seniorsenteret. Bydelsutvalget vil derfor at man 

inviterer til en bred diskusjon om forebyggende sosialt og helsearbeid i bydel Sagene 

med forskjellige aktører innen omsorg, helse og frivillig arbeid. Diskusjonen bør ikke 

være begrenset til eldre, men omfatte også andre grupper med sosiale og 

helsemessige behov.” 

 
Samtlige medlemmer av Bydelsutvalget sluttet seg til merknaden. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets felles tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 
 
VEDTAK (enstemmig): 
 
Beslutningen om oppsigelse av leieforholdet i Bergensgata 1 med fraflytting 
1.11.2008 tas til orientering.  
 
Bydelsutvalget beklager at bydelen må flytte virksomheten i Bergensgata 1 til 
avdelingen i Sandakersenteret. Det virker imidlertid som om arbeidet med å 
tilby de samme tjenester og tilbud med utgangspunkt fra avdelingen på 
Sandakersenteret er tilfredsstillende.  
 
Vi har imidlertid stor forståelse for de eldre som mener at dette ikke har samme 
verdi for dem som et tilbud i eget nærmiljø. Vi vil derfor be administrasjonen 
om å ta kontakt med Nærmiljøsenteret på Sagene for å undersøke mulighetene 
for et samarbeid slik at de tidligere brukerne av seniorsenteret kan tilbys for 
eksempel kafétreff eller lignende i sitt eget nærmiljø.  

 
 

   
 
5. BU-sak 08/37 Arbeidet med barn med spesielle behov i bydelens 

barnehager – opprettelse av 4 faste stillinger 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Det opprettes 4 stillinger som støttepedagog for å ivareta bydelens ansvar etter 
opplæringsloven §5-7.  
 
Barne- og ungekomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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Arbeidsutvalgets behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Guro Svenkerud Fresvik (V) hadde ordet i saken. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 

Det opprettes 4 stillinger som støttepedagog for å ivareta bydelens ansvar etter 
opplæringsloven §5-7. 

 
 
 
 
6. BU-sak 08/38 Høringsuttalelse – Byøkologisk program 2008 - 2024 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Bydel Sagene tar saken til orientering og ber om at bydelens 
høringsuttalelse for Byøkologisk program 2008-2024 oversendes til Friluftsetaten.  
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Paul Aage Aasheim (H), Reza Rezaee (SV), Inge Carlèn (V) og Kjell Omdal Erichsen (H) 
hadde ordet i saken.  
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Bydelsutvalget i Bydel Sagene tar saken til orientering og ber om at bydelens 
høringsuttalelse for Byøkologisk program 2008-2024 oversendes til 
Friluftsetaten.  
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7. BU-sak 08/39 Forslag til fordeling av statlig tilskudd til psykisk 

helsearbeid 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Det opprettes 1 stilling som pyskiatrisk sykepleier ved helsestasjonen. 
 
2. Kostra 254 kjernetjenester knyttet til pleie og omsorg, hjelp til hjemmeboende 

reduseres med kr. 250.000,- og Kostra 232 forebygging, helsestasjons- og 
skolehelsetjeneste økes med kr. 250.000,-. 

 
3. Innen Kostra 254 avsettes kr. 607.000,- til drift av boligene i Maridalsveien. 

 
Barne- og ungekomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Beate Mikalsen fremmet på vegne av H følgende forslag:  
 
Det blir utlyst engasjement for psykiatrisk sykepleier for et år ved helsestasjonen (kr. 
250.000). Lønnsmidler til boliger Maridalsveien 244 (kr. 607.000) 
 
VOTERING: 
Beate Mikalsens (H) forslag falt med 5 (2AP/1SV/1V/1RV) mot 2 (1FRP/1H) stemmer. 
 
VEDTAK: 
Helse- og sosialkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
 

1. Det opprettes 1 stilling som psykiatrisk sykepleier ved helsestasjonen.  
2. Kostra 254 kjernetjenester knyttettil pleie og omsorg, hjelp til hjemmeboende 

reduseres med kr. 250 000 og Kostra 232 forebygging, helsestasjons- og 
skolehelsetjeneste økes med kr. 250 000,-  

3. Innen kostra 254 avsettes kr. 607.000,- til drift av boligene i Maridalsveien.  
 
Arbeidsutvalgets behandling: 
Kjell Omdal Erichsen (H) fremmet følgende forslag til punkt 1: 
 
Det blir utlyst engasjement for psykiatrisk sykepleier for et år ved helsestasjonen (kr. 
250.000,-). 
 
VOTERING: 
Det ble stemt alternativt over Bydelsdirektørens og Kjell Omdal Erichsen (H) sitt forslag til 
punkt 1.  
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 1 ble vedtatt med 4 stemmer (2AP/1SV/1V) mot 1 
stemme (1H). 
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Bydelsdirektørens forslag til punkt 2 og 3 ble enstemmig vedtatt.  
 
VEDTAK: 
Arbeidsutvalget tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 

1. Det opprettes 1 stilling som psykiatrisk sykepleier ved helsestasjonen. 
 
2. Kostra 254 kjernetjenester knyttet til pleie og omsorg, hjelp til hjemmeboende 

reduseres med kr. 250.000,- og Kostra 232 forebygging, helsestasjons- og 
skolehelsetjeneste økes med kr. 250.000,-. 

 
3. Innen Kostra 254 avsettes kr. 607.000,- til drift av boligene i Maridalsveien.  

 
Bydelsutvalgets behandling: 
Helge Stoltenberg (AP), Beate Mikalsen (H), Knut Egger, Guro Svenkerud Fresvik (V), Roy 
Sørensen (FRP), Eldar Aldernæs Hanson (R) og Kjell Omdal Erichsen (H) hadde ordet i 
saken.  
 
Beate Mikalsen (H) fremmet følgende forslag til vedtak til Bydelsdirektørens forslag til 
vedtak punkt 1: 
 
Det blir utlyst et engasjement for psykiatrisk psykepleier for et år ved helsestasjonen (kr. 
250.000).  
 
VOTERING: 
Beate Mikalsen (H) sitt forslag til punkt 1 falt med 12 stemmer (5AP/3SV/2V/1R/1FRP) mot 
3 stemmer (3H). 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 1 ble vedtatt med 12 stemmer (5AP/3SV/2V/1R/1FRP) 
mot 3 stemmer (3H). 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 2 og 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 

1. Det opprettes 1 stilling som psykiatrisk sykepleier ved helsestasjonen. 
 
2. Kostra 254 kjernetjenester knyttet til pleie og omsorg, hjelp til 

hjemmeboende reduseres med kr. 250.000,- og Kostra 232 forebygging, 
helsestasjons- og skolehelsetjeneste økes med kr. 250.000,-. 

 
3. Innen Kostra 254 avsettes kr. 607.000,- til drift av boligene i Maridalsveien.  
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8. BU-sak 08/40 Oppfølging av personer med rusproblemer – 

Verbalvedtak i budsjett 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Saksframlegget om oppfølging av personer med rusproblemer tas til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Helge Stoltenberg (AP), Guro Svenkerud Fresvik (V), Roy Sørensen (FRP), Knut Egger, 
Beate Mikalsen (H), Eldar Aldernæs Hanson (R), Reza Rezaee (SV) og Kjell Omdal 
Erichsen (H) hadde ordet i saken.  
 
Merknad: 

Reza Rezaee (SV) fremmet følgende merknad: 
 

”Bydelsutvalget oppfordrer bydelsadministrasjonen til å sende dette notatet til Helse- 

og sosialkomiteen i Bystyret.” 

 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
VEDTAK (enstemmig): 
 
Saksframlegget om oppfølging av personer med rusproblemer tas til orientering.  

 
 
 
 
9. BU-sak 08/41 Fysikalsk behandling og lignende forebyggende 

helsetjenester i Bydel Sagene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Saksframlegget om fysikalsk behandling og lignende forebyggende helsetjenester i Bydel 
Sagene tas til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Helge Stoltenberg fremmet på vegne av AP følgende forslag:  
 
Saksframlegget om fysikalskbehandling og lignende forebyggende helsetjenester i Bydel 
Sagene tas til orientering.  
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Bydelsutvalget ber samtidig om at administrasjonen legger frem en sak for Bydelsutvalget 
som omhandler en plan for helsefremmende og forebyggende arbeid Bydel Sagene. Planen 
bør spesielt utarbeides med henblikk på de særlige helseutfordringene bydelen har bl.a innen 
gruppen yngre-eldre. Planen bør også fokusere på å redusere de sosiale ulikehetene som 
eksisterer i bydelen.  
 
VOTERING: 
Helge Stoltenbergs (AP) forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Helse- og sosialkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
 
Saksframlegget om fysikalskbehandling og lignende forebyggende helsetjenester i Bydel 
Sagene tas til orientering.  
 
Bydelsutvalget ber samtidig om at administrasjonen legger frem en sak for Bydelsutvalget 
som omhandler en plan for helsefremmende og forebyggende arbeid Bydel Sagene. Planen 
bør spesielt utarbeides med henblikk på de særlige helseutfordringene bydelen har bl.a innen 
gruppen yngre-eldre. Planen bør også fokusere på å redusere de helsemessige ulikehetene 
som eksisterer i bydelen.  
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Helge Stoltenberg (AP), Inge Carlèn (V), Inger-Lise Myklebust og Knut Egger hadde ordet i 
saken.  
 
Bydelsutvalget la Helse- og sosialkomiteens behandling til grunn for sin behandling. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 

Saksframlegget om fysikalskbehandling og lignende forebyggende helsetjenester 
i Bydel Sagene tas til orientering.  
 
Bydelsutvalget ber samtidig om at administrasjonen legger frem en sak for 
Bydelsutvalget som omhandler en plan for helsefremmende og forebyggende 
arbeid Bydel Sagene. Planen bør spesielt utarbeides med henblikk på de særlige 
helseutfordringene bydelen har bl.a innen gruppen yngre-eldre. Planen bør også 
fokusere på å redusere de helsemessige ulikehetene som eksisterer i bydelen. 
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10. BU-sak 08/42 Orientering om bruken av lokale tiltak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
Barne- og ungekomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Jørgen Foss (AP), Beate Mikalsen (H), Hilde Graff og Knut Egger hadde ordet i saken. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 

Saken tas til orientering. 
 

 
 
 
11. BU-sak 08/43 Orientering om Barne- og ungdomsavdelingens arbeid 

med psykisk helse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
Barne- og ungekomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Saken tas til orientering. 
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12. BU-sak 08/45 Godkjenning av nye medlemmer til Barne- og 
ungdomsrådet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Fredrik Heggelihaugen og Sanna Aziz godkjennes som medlemmer av Barne- og 
ungdomsrådet. 
 
Arbeidsutvalgets behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Reza Rezaee (SV) og Kjell Omdal Erichsen (H) hadde ordet i saken. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Fredrik Heggelihaugen og Sanna Aziz godkjennes som medlemmer av Barne- og 
ungdomsrådet. 

 
 
 
 
13. BU-sak 08/46 Tilsynsbesøk ved Kingosgate bo- og 

rehabiliteringssenter 12.2.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Protokoll fra tilsynsbesøk 12.2.2008 ved Kingosgate bo- og rehabiliteringssenter tas til 
orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
Guro Svenkerud Fresvik (V) hadde ordet i saken. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Protokoll fra tilsynsbesøk 12.2.2008 ved Kingosgate bo- og rehabiliteringssenter 
tas til orientering. 
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14. BU-sak 08/47 Tilsynsbesøk 11.4.2008 ved Møllehjulet bo- og 
dagsenter 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Protokoll fra tilsynsbesøk 11.4.2008 ved Møllehjulet bo- og dagsenter tas til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets behandling: 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Protokoll fra tilsynsbesøk 11.4.2008 ved Møllehjulet bo- og dagsenter tas til 
orientering. 

 
 
 
 
15. Spørretimen 
Det var ingen spørsmål til spørretimen. 
 
 
 
 
16. Orienteringssaker 
Knut Egger orienterte om følgende saker: 

• Atle Hillestad er ansatt som ny økonomisjef. Han tiltrer 1. september 2008. 
 
• Helse- og sosialkomiteen i Bystyret ønsker at Bydelsutvalgene skal lage en 

høringsuttalelse i forbindelse med: 
� Bystyremelding nr. 1/2008 – Bystyremelding om framtidens eldreomsorg i 

Oslo  
� Bystyremelding nr. 2/2008 – Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i 

Oslo kommune 
� Sykehjemsbehovsplan – Rammeplan for sykehjem i Oslo kommune 

 Høringsfristen er om kort tid. Det foreslås at det settes opp et ekstra møte i 
Arbeidsutvalget, og at Bydeslutvalget delegerer til Arbeidsutvalget å utforme 
høringsuttalelsene. 

 
• UNIO streiker, og dette går særlig ut over de ansatte ved søknadskontoret for eldre og 

funksjonshemmede. 9 av 10 er tatt ut i streik. Denne situasjonen kan føre til en 
opphoping av pasienter på sykehusene, og bydelen har i denne forbindelse fått en 
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dispensasjon på 4 timer slik at noen vedtak kan fattes. Foreløpig er ingen fra 
barnehagene tatt ut i streik, kun de fire enhetslederne. I tillegg er noen fysioterapeuter 
og sykepleiere tatt ut. Til sammen er 18 fra bydelen tatt ut i streik.  

 
Per Overrein (AP) orienterte om følgende saker: 

• Lovisaprisen er delt ut til kjøpmann Odvar Mysterud. 
 
• Overrein har deltatt på et møte med Mental Helse, og blitt orientert om hvordan 

organisasjonen fungerer. 
 

• Borgerrådet for Sverige har vært på besøk og blitt orientert om barnevernet og 
ungdomstiltakene. Byrådet var også til stedet. 

 
• Neste møte om strategisk plan holdes 11. juni på Sagene samfunnshus. 

 
• Det har vært Indre Øst-samtaler med Erling Lae. Han er positivt innstilt til å bidra til 

å gjøre noe med de kommunale boligene.  
 
Inge Carlèn (V) kommenterte Voldsløkka. V vil gå inn for en arealplan som sikrer 
matchbane. Han oppfordrer til ikke å utsette saken, og ønsker å få vite hvordan SV stiller seg 
til saken.  
 
Kjell Omdal Erichsen (H) orienterte om at H enda ikke har konkludert om sitt ståsted. 
Sagene H derimot har gått inn for plan c.  
 
Mari Lund Arnem (SV) kunne informere om at SV jobber opp mot sin gruppe, og det ser ut 
til at de blir hørt.  
 
 
 
 
17. Eventuelt 
Det var ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
BYDEL SAGENE 
Bydelsutvalget 
 
Per Overrein      Marianne Skants 
Leder      Møtesekretær 


